



會員專享優

Go Royal Members Exclusive Offer

帝京軒午宴 一 蝦球玉帶・

Di King Heen Lunch Set Menu — Prawn & Scallop · Garoupa

湛 囍

小 黃 瓜 海 蜇 頭 | 金 牌 黑 豚 叉 燒 | 麻 醬 手 撕 雞

Appetizer Combination

Marinated Jelly Fish

Signature Barbecued Filet of Bulb with Cucumber | Pork Loin with Honey Sauce | in Sesame Dressing

Shredded Chicken

夏 果 西 蘭 花 雞 樅 菌 炒 蝦 球 玉 帶

Sautéed Prawns and Scallops with Broccoli and Termite Mushroom, Macadamia

老陳皮爽耳蒸花尾龍躉斑球

Steamed Giant Garoupa Fillet with Aged Air-dried Tangerine Peel and Black Fungus

濃 湯 杞 子 桃 膠 百 合 浸 翡 翠 蔬

Poached Vegetables topped with Wolfberry and Peach Resin in Broth

古 法 鵝 香 乾 貝 荷 葉 絲 苗

Fried Rice with Assorted Meat and Dried Conpoy wrapped in Lotus Leaf

蛋白杏仁茶伴五仁合桃酥

Ground Almond Cream with Egg White | Walnut Pastries

原價每位 HK\$388 Original Price per person

會員八折優惠價

每位 310.4 per person

兩位起 Available for TWO persons or above

優惠由即日起至 Offer from now until

2025/3/31

2025年1月27-31日及2月14日除外 Except blackout date: 27-31 January & 14 February, 2025

另收茶芥及按原價收取加一服務費 Subject to Tea & Condiments and 10% service charge based on original price

立即免費加入Go Royal Join Go Royal Now for Free

下 載 APP Download APP





打開微信小程序

入座後會員需出示 Go Royal 電子會員卡方可享用此優惠·套餐只適用於大堂雅座堂食享用·不適用於指定日子·優惠只限每次最多 1 席共 12 位之惠顧·優惠不可與 會員折扣、其他優惠、禮券或現金券同時使用 (Go Royal 金卡HK\$100 餐飲現金券除外)·須預先訂座,確認與否視乎預訂情況而定·如遇菜式或產品售罄,餐廳有權 以其他同類菜式或產品取代·如有爭議,Go Royal (帝賞)及帝京酒店保留最終決定權,並可隨時修改條款及細則,而無須提前通知·受 Go Royal 條款及細則約束

Members must present their Go Royal digital membership card upon being seated to enjoy the offer. This offer is available for dine-in only. Black-out dates apply. Offer is limited to 1 table with a maximum of 12 persons. Offer cannot be used in conjunction with member's discount, other promotional offer(s), voucher(s) and cash coupon(s) except HK\$100 Go Royal Gold Dining Coupon(s). Advance reservation is required and confirmation is subject to availability. Items on the menu are subject to availability. The restaurant reserves the right to provide alternatives if certain menu items are out of stock. Go Royal & Royal Plaza Hotel reserve the right of final decision in case of disputes and amend the Terms and Conditions without prior notice. Go Royal Terms and Conditions apply